
Zápis z jednání školské rady konané dne 12. 10. 2011 v Chotíkově 

 
Přítomni:  Zdeněk Bříza,  Mgr. Petra Pangrácová,   Ing. Lenka Křikavá, Mgr. Miloslava 

Pritzlová 

Nepřítomni: Hana Zemanová (omluvena), Bc. Kateřina Moučková (omluvena) 

Hosté: Paní ředitelka ZŠ Mgr. Ladislava Kuncová 

Program jednání  
 

1. Byl stanoven zapisovatel dnešní školské rady Z.Bříza 

    Průběh hlasování: schváleno všemi hlasy 

 
 2. Program: 

   

 Seznámení s Výroční zprávou o činnosti školy za školní rok 2010/2011 

 

  Návrh rozpočtu ZŠ Chotíkov na rok 2011/2012 

 

  Stanovisko  p. ředitelky Mgr. Ladislavy Kuncové k otázkám rodičů  a členů ŠR 

 

  Diskuse 

 

 

3.Paní ředitelka seznámila členy ŠR s Výroční zprávou o činnosti ZŠ Chotíkov  za rok   

   2010/2011. Vysvětlila některé souvislosti ohledně hospodaření ZŠ v uplynulém školním                                             

   roce. 

 

   Průběh hlasování: schváleno všemi hlasy 

                                                          

      

4. Paní ředitelka seznámila členy ŠR s návrhem rozpočtu  ZŠ Chotíkov na rok 2011 /2012. 

    Byl předložen aktualizovaný seznam  pomůcek TV.Rozpočet byl navýšen o částku na       

    oslavu 90. let ZŠ Chotíkov. 

 

5. Stanovisko  p. ředitelky Mgr.Ladislavy Kuncové k otázkám rodičů  a členů ŠR. 

 

    P. Bříza se ptá, proč se stěhovala třída p. uč. Mgr. Všahové do horního poschodí budovy ZŠ   

    a třída p. uč. Mgr. Simetové starších žáků zůstala v původní učebně? 

 

    Odpověď p.ředitelky: Paní učitelka Simetová je garant přes interaktivní tabule,což  

    znamená, že bude ostatní pedagogy učit pracovat s těmito tabulemi. Z tohoto důvodu 

    zůstává se svojí třídou v dolní patře školy. Po zaučení pedagogů, bude probíhat stěhování    

    tříd tak, jak je zvykem na této škole.  

 

 

6. P. Ing. Křikavová se ptá, proč byla o letních prázdninách oproti předchozím letům otevřená        

    MŠ pouze 3 dny. 

 

    Odpověď p. ředitelky: Letos nastala mimořádná situace,končila p. učitelka Bělochová  

    a ostatní kantoři si vybírali dovolenou.Do budoucna  slibuji zlepšení. 



 

 

 

7. Diskuse. 

 

Školská rada  upozornila na zhoršení dopravní obslužnosti ZŠ Chotíkov.  

 

Paní ředitelka upozornila na nutnost zábradlí před vchodem do ZŠ a zároveň u autobusové 

zastávky. 

 

Školská rada upozornila na nutnost dodělat chodník mezi parkovištěm u školy  

a chodníkem před školou. Zárověn přednesla návrh na rozšíření parkoviště. 

 

Dotaz p.Křikavové  ohledně  souhlasu rodičů s převzetím právní odpovědnosti za 
dítě během volné hodiny (pokud rodič nesouhlasí, dítě navštěvuje školní 

klub - tuto možnost do potvrzení vhodně zaformulovat)  
 

Odpověď p.ředitelky: Přislibuji zlepšení. 

 

 

 

Příští schůzka školské rady proběhne dle dohody. 

 

 

 

Zapsal Z.Bříza 

 

 

 

 

                                                                                                                                       


